
 
ZÁPIS 

z výborové schůze KCHČaN ze dne 3. 10. 2015 v Mladé Boleslavi 

 
Přítomni :  

Výbor klubu : Alena Tvrzová, Hana Pertlová, Nikola Kozáková, Radek Veselý 

 

Kontrola usnesení:  

 

Bod 1) Splněno. 

    

Bod 2) Splněno. 

 

Bod 3) Splněno. 

 

Bod 4) Příprava klubu na přechod na spolek - úkol trvá ( Veselý )  

 

Bod 5) Přechod plemene Mexický naháč do KCHMPP. KCHČaN bude vyřízovat veškerou agendu spojenou 

s chovem Mexických naháčů v roce 2015. Tuto agendu předá HPCH paní Pertlová předsedovi KCHMPP 

panu Rudolfovi.  Od nového roku tedy od 1. 1. 2016 tuto agendu bude vyřizovat KCHMPP. Chovatelé se již 

nyní mohou obracet na předsedu KCHMPP pana Rudolfa, který jim sdělí podrobnosti ohledně působení 

v KCHMPP. 

 

Bod 6) Splněno. 

 

Bod 7) Ročenka - úkol probíhá. 

 

Bod 8) Mimořádná klubová schůze – sobota 21. 11. 2015 – zámek Loučeň. 

 Z důvodu přechodu KCHČaN na spolek a z důvodu převodu plemene Mexický naháč do KCHMPP 

bude svolána mimořádná schůze, na které budeme informovat chovatele o nutných změnách. 

 

 

 

Zapsal : Ing. Radek Veselý – jednatel KCHČaN 


